
 

 
 Regio Zuidwest Fryslân                  december 2020                                                                                            
 
Aan de GroenLinks-leden in de regio Zuidwest Fryslân. 
 
 
Van de redactie 
In deze nieuwsbrief veel nieuws en een wens voor 2021 
 
Heb je nieuws dat je wilt delen met andere GroenLinks-leden? Geef het door! Of wil je 
reageren op zaken in de nieuwsbrief? Meld het aan Gerlof Otter 
(GerlofOtter001@gmail.com). 
 
 
Verkiezingen 2022 
 
De voorbereidingen zijn begonnen! 
Tijdens de ALV van 16 oktober 2020, zijn de voorbereidingen gestart voor de 
raadsverkiezingen 2022. Het lijkt nog ver weg maar de tijd vliegt. We zitten met zijn allen al 
een tijd in quarantaine, hopelijk is de Corona tegen die tijd wel onder controle. 
 
Tijdens de laatste ALV zijn de programmacommissie en de kandidaten commissie 
vastgesteld. 
In de programmacommissie hebben plaatsgenomen: 
onze twee wethouders, Erik Faber en Irona Groeneveld, als ook Auke Wouda, Marieke 
Uilenreef, Timo Reinink en Edwin Cnossen. 
De kandidatencommissie bestaat uit: Aart Veldhuizen, Peter Kranendonk, Nathalie Cremers 
en Annelijn Rüsing. De laatstgenoemde is lid van Dwars. 
Beide commissies zijn dus uitmuntend bezet. Voor de programmacommissie kunnen leden 
zich (ook voor bepaalde onderwerpen) nog aanmelden. 
We wensen de commissies veel succes en plezier toe. 
 
 

Ondersteuning kandidaten commissie 
Wil je onze kandidatencommissie helpen me secretariaatswerkzaamheden? Zoals  regelen 
van bijeenkomsten tussen de commissie en de kandidaten, regelen van locaties waar de 
bijeenkomsten plaats kunnen vinden en het vastleggen van de besluiten? 
 
 

Doe mee met de GroenLinks verkiezingscampagnes! 
In maart 2021 stemmen we voor een nieuwe Tweede Kamer en het jaar daarop worden de 
gemeenteraden gekozen. Het bestuur van GroenLinks De Fryske Marren en Sudwést Fryslân is dan 



ook op zoek naar enthousiaste meedenkers en doeners in de aanloop naar deze verkiezingen. De 
huidige coronamaatregelen noopt ons tot een andere visie op fysieke campagnes. Alle hulp is 
welkom! Geïnteresseerd? Neem contact op met henk.h.veldhuizen@gmail.com 
 
Bestuur 
Tijdens de ALV hebben zich ook diverse kandidaten voor het bestuur gemeld. Dat is erg fijn. 
Het bestuur bestaat nu uit 5 personen. Nieuw aangemeld zijn: Henk Veldhuizen, Tom den 
Boer en Rob Hallegraeff. Afgetreden zijn: Marijke van Dun en Theo van Bruggen. Gerlof Otter 
en Corrie Dam blijven in het bestuur. 
 
De laatste ALV is voor het eerst digitaal gehouden en gelukkig is dit erg goed gegaan.  Onze 
beide wethouders hebben hun werkzaamheden en visie op de toekomst gepresenteerd. (zie 
de website van de Fryske Marren).  We bedanken Rowdy van der Veen voor de digitale 
ondersteuning 
 
 

Even voorstellen: 
 
Tom den Boer 
Voor de liefde ben ik verhuisd naar Friesland, dat was onvermijdelijk. Sinds zes jaar heb ik zo 
Raerd en Sneek leren kennen en vanaf de kerst woon ik in IJlst. Mijn vrouw is psycholoog bij 
een GGZ-instelling, en ik voel me rijk met drie kinderen van mezelf en twee stiefkinderen. Ik 
heb me altijd ingezet voor maatschappelijke doeleinden. Zowel als vrijwilliger en in mijn 
werk voor Vogelbescherming en Natuurmonumenten. Vier jaar geleden heb ik mijn baan 
opgezegd en ben ik voor mezelf begonnen. Sindsdien ondersteun ik overheden, bedrijven en 
bewoners bij lastige vraagstukken: burgerparticipatie, vertrouwen bouwen, het gesprek 
organiseren, tussen groepen mensen met verschillende belangen. Met name de 
klimaattransitie heeft mijn aandacht en daarin vooral armoede en lokaal eigendom. 
Bestuurslid worden bij GroenLinks doe ik graag. Vanuit een sterk besef dat dit tijden zijn 
waarin ik wil staan voor de waardes die ertoe doen.  
Wil je meer weten: 06-31051091 
 
Rob Hallegraeff 

 
Mijn naam is Rob Hallegraeff. Heb vele jaren in het HBO onderwijs gewerkt naast mijn eigen 
bedrijf op het gebied van coaching. Ik ben recent met pensioen gegaan en wil mij graag 
inzetten voor de idealen van Groen Links. Heb drie kinderen en twee kleinkinderen. 
Mijn grootste hobby in deze waterrijke provincie is uiteraard zeilen. 
 
 
 
 
 



 
 
Henk Velduizen 

 
Hoi! Ik ben Henk Veldhuizen, 25 jaar oud en woonachtig in het mooie Langweer. Van jongs af 
aan volg ik de landelijke politiek op de voet. Nederland moet verduurzamen om toekomstige 
generaties een kans op een bestaan in Nederland te kunnen bieden. Daar wil ik mij binnen 
GroenLinks voor inzetten, ook in dit bestuur. Na mijn studie geschiedenis werkte ik een half 
jaar op de Nederlandse ambassade bij de Heilige Stoel. Tegenwoordig werk ik als 
beleidsmedewerker cultuur & welzijn voor de gemeente Achtkarspelen en Tytsjerksteradiel.  
 
 

Timo Reinink: ‘Als iets duurzaam kan, dan moet je het ook 
doen!’ 
 

 
 
Timo (55) woont aan de rand van Scharnegoutum samen met zijn vrouw Anneke en hun 18-
jarig dochter. Twee andere kinderen zijn de deur al uit. Als geboren en getogen Drent voelt 
hij zich best thuis in Friesland. Inmiddels werkt hij aan het verduurzamen van 
schoolgebouwen door zonnepanelen. 
 
Pabo 
‘Ik ben geboren in Beilen (tussen Assen en Hoogeveen). Ik had in mijn jonge jaren geen 
speciale belangstelling voor de politiek, wel voor sporten. Na de middelbare school heb ik 
meteen mijn dienstplicht vervuld, dan had ik dat maar achter de rug. Daarna ben ik gaan 
studeren aan de PABO in Groningen. Ik wilde met de kinderen de wereld intrekken, verhalen 
vertellen, op onderzoek uitgaan, ontdekken wat er buiten de school allemaal te vinden is.’ 



Tijdens zijn studie werkte hij in de zomermaanden als recreatieleider bij RCN De Potten in 
Sneek. Daar heeft hij zijn vrouw Anneke leren kende. Zij kwam uit Wommels. Vandaar dat hij 
een baan heeft gezocht in Friesland. Eerst als invalkracht en later als vaste leerkracht. Het 
langst heeft hij gewerkt bij de Zwetteschool in Sneek. Met een glimlacht voegt Timo daaraan 
toe: ‘We waren toen nog met vijf meesters!’ 
 
Jenaplan 
Maar Timo had andere ideeën over het onderwijs. Hij realiseerde zich dat hij die alleen kon 
waarmaken als hij directeur werd. En zo geschiedde. Hij werd in 2004 directeur van de 
basisschool in Baard. Op zijn initiatief is dat vervolgens een Jenaplanschool geworden. Dat 
paste bij zijn ideaal van een sociale, omgevingsbewuste school.  
Er volgden nog meer scholen, maar in 2018 is hij gestopt met het onderwijs. Dat stuk was 
wat hem betreft afgerond, het was tijd voor iets anders. ‘En ik was jong genoeg om nog om 
me heen te kijken naar wat er voor mij mogelijk was.’ 
 
Duurzaam 
‘Ik hou van wandelen en zodoende liep ik vaak langs Us Hof bij Sibrandabuorren. Op een 
gegeven moment heb ik de stoute schoenen aangetrokken en aangebeld. Ik heb met Bregje 
en Michel gesproken en gevraagd of ik iets kon doen. Het antwoord was: Ja. Ik kon in de tuin 
werken, schop in de hand en samen met de anderen aan het werk.’ 
Zodoende raakte hij betrokken bij de duurzame wereld. Dat beviel, actief zijn, iets doen, 
invloed hebben op de samenleving. 
 
GroenLinks 
‘Anneke kende Rowdy van der Veen (raadslid GL SWF). Via Rowdy ben ik bij jullie fractie 
geïntroduceerd. Inmiddels ben ik een actief lid van de steunfractie. Ik werk regelmatig met 
Thomas van Dijk (ook raadslid GL SWF) samen, want de commissie DSO vind ik het leukst. 
Daar komen onderwerpen ter sprake die mijn interesse hebben: de veenweiden, het 
klimaatplan. De uitdaging is: als iets duurzaam kan, dan moet je het ook doen! Dat geldt niet 
alleen voor SWF, het effect gaat veel verder. Denk bijvoorbeeld aan de global goals. Met ons 
verhaal over de veenweiden, het vitale landschap, de duurzaamheid zijn we goed bezig!’ 
 
Schooldakrevolutie 

 ‘In mijn huidige baan komen twee werelden samen: het 
onderwijs en de duurzaamheid. Ik werk in dienst van 
Urgenda/schooldakrevolutie. Mijn opdracht is op alle 
scholen in Friesland zonnepanelen op de daken te krijgen 
en kinderen daarbij te betrekken.  (zie ook 
https://schooldakrevolutie.nl/) Ook educatie is een doel. Je 
kunt kinderen iets laten zien en leren over duurzaamheid, 
over zonne-energie. Omdat alle scholen moeten meedoen, 

bereik je alle kinderen uit alle sociale milieus in heel Fryslân.’ 
Timo is vanaf een nulpunt begonnen, er was helemaal niets. De eerste stap was geld 
loskloppen bij de provincies en gemeentes om dit project te realiseren. De provincie betaalt 
50% en de gemeentes 50%. De scholen betalen zelf de installaties. Inmiddels is het netwerk 
van partners die erbij betrokken zijn in beeld gebracht. ‘We kunnen aan het werk,’ zegt 
Timo. ‘Het draaiboek is klaar. Iedere sector heeft routekaarten naar verduurzaming van het 



vastgoed gemaakt. In mijn geval gaat het om het onderwijs. Iedereen is er klaar voor. Nu de 
gemeentes nog. Mijn oproep is: ga ermee aan het werk. Maak plannen voor de komende 
jaren. We moeten de route gaan lopen. We gaan op weg!’ 
 
Angeline 
 

Nieuwjaarswens 
 
Wat een jaar was dit. Waar we begonnen met de discussie over stikstof en de bodemdaling 
door gaswinning, het te lage waterpeil, ontbrekende huisvesting voor starters en jongeren 
en vastlopende jeugdzorg zitten we inmiddels allemaal in onze Corona-bubbel. 
 
Zonder mondkapje voelen we ons bloot. Handen geven we niet meer en we hebben geleerd 
met Zoom, Skype en via teams elkaar te ontmoeten. Wie had dat kunnen voorzien! 
 
Als volgend jaar ook zo verrassend wordt: geeft Trump zijn nederlaag toe, wordt Jesse Klaver 
premier, krijgen de Groningers allemaal een nieuw huis en investeren alle boeren in 
biologische landbouw…. 
 
En dan worden wij wel dromers genoemd! Nee er is meer mogelijk dan we denken. 
 
Dus voor allen de beste Groene En Linkse wensen voor 2021. Dat je dromen uitkomen. 
En dat het een verrassend, duurzaam en sociaal jaar wordt! 
 
Namens de bestuursleden van de afdeling 
 
 

   https://sudwestfryslan.groenlinks.nl/ 
   https://defryskemarren.groenlinks.nl/ 
 
 


